
 

 

 
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde i  
Hertugbyens Udviklingsforum 

i Augustenborghallerne i ”Glasburet” 
 
 

Tirsdag den 21. februar 2023, kl. 16.30 til 18.00 
 

Deltagere:  
Afbud: 
Referent:  
 

Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af referat fra januar. 
 
2) Økonomi v/kasserer 

Der er brugt penge på gangbroprojekt, forplejning til møder, foramøde, forsikring og sport og fritid. 
 
3) Status/evaluering på projekter (bordet rundt) 

• Badehusene (Bent, Steffan og Jeanette) 

Bent indkalder til møde. Kommunen har repareret dækket og sat nyt brostykke i. 

 

• Fugletårn (Karen Marie og Poul)  

Vi venter skimter lys forude. Møde den 9. marts med Mette – håber på svar på, hvad de har tænkt sig. Kan 

vi slippe for vedligeholdelsespligt. Karen H, KM, Steffan og Poul deltager. 

 

• Sundhedshus (Karen Halskov, Steffan og Jeanette) 

Borgerklinik påvirker efter sigende ikke vores projekt om sundhedshus. Drop-in-møde i Sønderborg 30. 

marts om sundhedspolitik. Sundhedspolitikken godkendes på byrådsmøde den 22. februar. Vores 

sundhedshus er prioriteret, men mangler egnede lokaler.  

 

• Havnen (Birger, Karen Marie, Peter, Steffan) 

- Pyloner ønskes nedlagt – står ved havnen og Netto. Erhvervsforeningen og MIF er imod – dette 

undersøges nærmere. Steffan ansøger om WoodSculpture, der skal erstatte pylonerne, der alligevel aldrig 

bruges (er også i stykker).  

- Havneprojektet har problemer med vinteropbevaring, men løsning er på vej – måske grund bag Janke.  

Afholder HU Havnedag – besked efter torsdag. 

 

• Turistinformation (Karen Marie) 

Thomas Myllerup må gerne deltage på møde med KM, da mødet med Mette er for alle inkl. 

arbejdsgrupper. KM har snakket med Lisbeth Holm (formand for KunstPunkt), men de stramme og 

urealistiske regler om bemanding har p.t. sat en stopper for omplacering af Turiststationen til KunstPunkt, 

hvor den ellers ville være helt perfekt. Hvorfor må der stå en Turiststation – ubemandet – i Borgen, når 

ikke i Augustenborg. 

- Prøver at få møde med Herold, Destinationen, Lisbeth og Thomas. 

https://hertugbyensudviklingsforum.dk/wp-content/uploads/2023/02/Referat-fra-HU-moede-24-01-23.pdf


 

 

• Møde med kommunens øvrige udviklingsfora (Bent, Karen H, Poul, Jeanette)  

Broager Udviklingsforum, Gråsten Forum og Udviklingsforum Nordals. Super godt møde, hvor alle havde 

noget på hjertet. Fælles oplevelse af ekstrem lange ekspeditionstider. Gråsten Forum kontakter Tim 

Hansen. Lære fra Nordals – dyrker byrådet på en hel anden måde end HU. 

 

• Fælles arrangementer 

Sankt Hans? Vi afventer og ser… 

 

4) PLANLÆGNING AF GENERALFORSAMLING 
Vedtægter findes HER. 
 
Det aftales, at evt. ændringsforslag til vedtægterne skal sendes til Jeanette – gerne hurtigst muligt. Så stykker 
hun det hele sammen. 
 
 
 

NÆSTE MØDE 
21. marts kl. 16.30 i hallen 

https://hertugbyensudviklingsforum.dk/wp-content/uploads/2020/09/HU-Vedtaegter.pdf


 

 

 

 
Ordinær generalforsamling hos 

HERTUGBYENS UDVIKLINGSFORUM 
25. april 2023, kl. 17-19 

på Augustenborg_Garden_Bistro 

 

 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent 

 

2. Beretning ved formanden om Udviklingsforummets virke i det forgangne år.  

 

3. Gennemgang af det reviderede regnskab til godkendelse.  

 

4. Aktivitetsplan for det kommende år. 

 

5. Budget for det kommende år.  

 

6. Indkomne forslag:  

Forslag, der ønskes på dagsordenen, skal være formanden i hænde senest tre uger før generalforsamlingen. 

 

7. Valg af bestyrelse.  

På valg er: 

 

Bent (modtager genvalg) 

Birger (modtager ikke genvalg) 

Karen Halskov (modtager genvalg) 

Karen Mølbæk (modtager ikke genvalg) 

Poul (modtager genvalg) 

 

8. Valg af revisor.  

 

9. Eventuelt. 

 

Af hensyn til forplejning bedes du tilmelde dig på als@augustenborg.dk senest den XX. april. På forhånd tak. 

 

Vi glæder os til at se dig. 

 
Mange hilsener  

Bestyrelsen i Hertugbyens Udviklingsforum 

mailto:als@augustenborg.dk

